美佳堂主日庆典 MEGA CMC SUNDAY CELEBRATION

12.03.2023 8.30am/11.00am

主日庆典程序 Order of Sunday Celebration

敬拜赞美 Praise & Worship

黄玟杰/陈恺丽与团队

祷告 Prayer

林斌生弟兄

使徒信经 Apostles' Creed

欢迎 Welcome

主席: 陈恩赐弟兄 (8:30am)/

黄力腾弟兄 (11:00am)

报告 Announcement

奉献 Offering

祷告 Prayer

背诵经文 Scripture Memorization 传道书 Ecclesiastes 7: 21 - 22

读经 Scripture Reading

诗篇 Psalm 90:12

证道 Sermon

讲员: 林斌生弟兄

上帝的演算法

翻译: 吴惠中姐妹

回应诗 Response Song

祝祷 Prayer

林斌生弟兄

美佳堂主题 Mega CMC Theme

合神心意的世代 Generations After God's Own Heart

背诵经文 Scripture Memorization

爱,不可虚假;恶,要厌恶;善,要亲近。 爱弟兄,要相亲相爱;恭敬人,要彼此推让。

Let love be genuine. Abhor what is evil; hold fast to what is good. Love one another with brotherly affection. Outdo one another in showing honor.

罗马书 Romans 12:9 - 10

19/03	Next Sunday Ministry Personnel			
	8.3	0am	11.00am	
讲员	何汉寅牧师			
翻译		1	雷耀远弟兄	
主席	傅庭	辉弟兄	张德兰姐妹	
敬拜团	叶大卫与团队			
团契/聚会出席人数 Fellowship/Meeting Attendance				
	 线上	星期:	 六晨祷	29

下主日圣工人员 (请代祷)

国语崇拜	成人	主日学	
Bkt Lanjan	26	7	
Kg Kemensah	10	30	
Kg Air Hitam	-	1	
Kg Tanjung Keruing	12	20	
Kg Ganoh	9	4	
Kg Bukit Biru	-	_	
Kg Batu Hitam	-	_	
Kg Petai	-	_	
Kg Jubau	-	-	
Kg Banai	-	_	
Kg Kemomoi	-	-	
Muadzam Shah	-	-	
*请在祷告中纪念	57	61	
原住民村出入道路 淹水状况	118		

04/03	线上	星期六晨祷	29
	实体	初少	-
	实体	MJYF	72
	实体	大专团契	42
主日崇拜出席人数及奉献 Sunday A			

主日崇拜出席人数及奉献 Sunday Attendance & Offfering				
05/03		实体	线上	奉献
中文	8.30am (405) 11.00am (219) 主日学-成人 (79)	703	85	RM 14, 811.94
MEC	8.30am (13) 11.00am (115)	128		RM 1, 332.01
主日学	8.30am (112) 11.00am (108)	220		
美佳厦大	10am	71 (incl	Zoom)	RM 567.00

温馨提醒 Friendly Reminder:

- ፟ 崇拜者可自由选择是否佩戴口罩

通告 Notice





第一堂崇拜后有茶点招待。 欢迎弟兄姐妹崇拜后留步, 一同享用茶点和进行团契。





简易读经法(初级)

每年年初都立志要念完圣经,但总是事与愿违,难以完成所设定的目标?

每次读圣经,心里总有许多的疑问,旧约的上帝为何那么残忍? 旧约的神为何总是骂以色列百姓为淫妇?只读新约不读旧约,可以吗?

若您正愁烦如何才能轻松地读经,欢迎你腾出以下时间来上课。让我们在课 堂里一起学习,一起揣摩、探索并经历之,让读经从此变得更简易。

地点

8,22,29/4 & 6/5/2023 周六 4-6PM(共四堂) 陈莲娜传道 百期 时间

: 美佳堂 : 8,22,2 : 周六 4 : 陈莲娜f : 25位 导师人限

请扫描二维码,报名吧!







来临崇拜讲题 Upcoming Sermon Topics (三月 February)					
日期Date		讲题 Topic	经文 Scripture	讲员 Speaker	
12/03 (Sun)	MegaCMC	上帝的演算法	诗 90:12	林斌生弟兄	
	MEC	Renewed (8)	Luke 15:11-32	Rev. Matthew	
	MXMU	合神心意的世代(8)	申 6:10-19	潘武忠牧师	
19/03 (Sun)	MegaCMC	每天犯错少一点	诗篇 8:4	何汉寅牧师	
	MEC			Pr. Dorothy	
	MXMU	神圣计划 The Holy Blueprint (3)	约3:1-17	林明威传道	
26/03 (Sun)	MegaCMC	成长与传承	提后 2:1-2	潘武忠牧师	
	MEC	Renewed (9)	Luke 17:11-10	Rev. Matthew	
	MXMU	神圣计划 The Holy Blueprint (4)	出 17:1-7	林明威传道	

代祷事项 Intercession

会友扬旗的父亲林世光(76岁)双脚因糖尿曾进行截肢。现在又有伤口,请祷告脚上的伤口有好的复原。在信仰上,学习仰望主,在生活上需要有纪律照顾身体。扬旗的母亲吴秀莲(76岁)曾患乳癌并完成了化疗及电疗。请祷告癌细胞不复发,也为着其救恩祷告。

为孕妇代祷 Pregnancy

- 1. 陈章彤太太 (林丽仪) 于今年3月生第二胎。
- 2. 林扬旗太太 (爱盈) 于今年5月生第三胎。
- 3. 蒙国奕太太(林美惠)于今年5月生第一胎。 (美佳厦大)
- 4. 陈峻漒太太 (罗丽欣) 于今年6月生第二胎。
- 5. 周奕恒太太(蔡美婷)于今年6月生第一胎。
- 6. 林垂和太太(陈美宁)于今年7月生第二胎。
- 7. Nelson Oon 太太 (Iris) 于今年8月生第三胎。
- 8. 萧进盛太太(廖温涵)于今年8月生第一胎。
- 9. 黄力腾太太(Janette)于今年10月生第一胎。

2023年 新生宝宝统计 (2022年共20个)

一月份:0个 二月份:1个

为考生代祷 Pray for Examination students

SPM (30/1-15/3/2023)

Charisse Tiew 赵翊妏, Chong Yu Qing 张语晴, Cleavan Chang 郑子轩, Dorothy Chong 张颐伶, Hanz Tan 陈恩瀚, Jordan Chong 张正熙, Leon Yen Lok 梁欣乐, Loh Jia Yi 罗佳懿, Ong Shing Er 王馨儿

IGCSE May (June 2023)
Shermaine Cheong

奉献 Offering

支票抬头 Cheque payable to: Mega Chinese Methodist Church

互联网或ATM转帐 Internet Banking/ATM transfer

Maybank: 5124 9111 3045 Public Bank: 3161 350 122

请电邮通知:

megacmcoffering@gmail.com 或把收据放进奉献信封。

Please notify the third party by email to:

megacmcoffering@gmail.com or put the bank-in slip into offering envelope.













在美佳堂举行婚礼须知 Weddings in Mega CMC

爱心提醒,若您欲在美佳堂举行婚礼,请至少于一年前通知教会。因为教会要为您安排六至八次的婚前辅导课程,需用两至三个月来完成。

Gentle reminder, if you plan to hold a wedding in Mega CMC, please inform the church for at least a year in advance. As the church will arrange pre-marital counseling sessions of 6 - 8 times, which takes 2-3 months to complete.



基督教卫理公会美佳堂 Mega Chinese Methodist Church

2, Jln. PJU 5/16, PJU 5, Dataran Sunway,

Kota Damansara, 47810 PJ.

Tel: 03-6157 9711 Fax: 03-6150 6132

Homepage: www.megacmc.org.my

Facebook: Mega Chinese Methodist Church (美佳堂)

Instagram: mega_cmc Youtube: MegaCMC 美佳堂 Office Hour Mon: Off

Tue – Fri: 9am - 5pm Sat: 2pm - 6pm

wifi password: Psalm96:9

上帝的演算法 God's Algorithm 12/3/2023

经文 Text: 诗篇 Psalm 90: 12 林斌生执事编写

诗篇 Psalm 90: 1-17

1 主啊,你世世代代作我们的居所。2 诸山未曾生出,地与世界你未曾造成,从亘古到永远,你是神。3 你使人归于尘土,说:"世人哪,你们要归回。"4 在你看来,千年如已过的昨日,又如夜间的一更。5 你叫他们如水冲去,他们如睡一觉。早晨,他们如生长的草;6 早晨发芽生长,晚上割下枯干。7 我们因你的怒气而消灭,因你的愤怒而惊惶。8 你将我们的罪孽摆在你面前,将我们的隐恶摆在你面光之中。9 我们经过的日子,都在你震怒之下,我们度尽的年岁,好像一声叹息。10 我们一生的年日是七十岁,若是强壮可到八十岁;但其中所矜夸的不过是劳苦愁烦,转眼即逝,我们便如飞而去。11 谁晓得你怒气的权势?谁因着敬畏你而晓得你的愤怒呢?12 求你指教我们怎样数算自己的日子,好叫我们得着智慧的心。13 耶和华啊,我们要等到几时呢?求你转回,怜悯你的仆人们。14 求你使我们早早饱得你的慈爱,好叫我们一生一世欢呼喜乐。15 求你照着你使我们受苦的日子,和我们遭难的年岁,使我们喜乐。16 愿你的作为向你仆人们显现,愿你的荣耀向他们子孙显明。17 愿主—我们神的恩宠归于我们身上。愿你坚立我们手所做的工,我们手所做的工,愿你坚立。

1 Lord, you have been our dwelling place in all generations. 2 Before the mountains were brought forth, or ever you had formed the earth and the world, from everlasting to everlasting you are God. 3 You return man to dust and say, "Return, O children of man!" 4 For a thousand years in your sight are but as yesterday when it is past, or as a watch in the night. 5 You sweep them away as with a flood; they are like a dream, like grass that is renewed in the morning: 6 in the morning it flourishes and is renewed; in the evening it fades and withers. 7 For we are brought to an end by your anger; by your wrath we are dismayed. 8 You have set our iniquities before you, our secret sins in the light of your presence. 9 For all our days pass away under your wrath; we bring our years to an end like a sigh. 10 The years of our life are seventy, or even by reason of strength eighty; yet their span is but toil and trouble; they are soon gone, and we fly away. 11 Who considers the power of your anger, and your wrath according to the fear of you? 12 So teach us to number our days that we may get a heart of wisdom. 13 Return, O Lord! How long? Have pity on your servants! 14 Satisfy us in the morning with your steadfast love, that we may rejoice and be glad all our days. 15 Make us glad for as many days as you have afflicted us, and for as many years as we have seen evil.16 Let your work be shown to your servants, and your glorious power to their children. 17 Let the favor of the Lord our God be upon us, and establish the work of our hands upon us; yes, establish the work of our hands!

ChatGPT

Algorithm

诗篇 Psalm 90

(作者:摩西)

- 人类生命的短暂性 VS 上帝永恒的本性
- 提醒我们需依靠上帝
- 提醒我们要活得有目标,和有价值

诗篇 Psalm 90:12

求你指教我们怎样数算自己的日子,好叫我们得着智慧的心。

So teach us to number our days that we may get a heart of wisdom.

- 教谁? 教什么? 学的目的?
- 庄子: 夏虫不可语冰, 井蛙不可语海

如何教算

- 上帝的演算法
 - i. 隐藏在被造界中
 - ii. 隐藏在神的话语(圣经)中
 - ▶ 得益处: 爱神 x (凡事) ^{互相效力}
 - iii. 圣灵的重要性

罗马书 Romans 8:28

我们知道,万事都互相效力,叫爱神的人得益处,就是按他旨意被召的人。

And we know that for those who love God all things work together for good, for those who are called according to his purpose.

演算法 1: 倒数法

- (80岁 今年年龄) x 365天
- 剩下的日子我们要如何过
- 我们要如何对我们的至亲挚友

演算法 2: 扣分法

• 满分:100%

• 满分:100%-错分=?%

• 你人生最遗憾的是什么事?

鼠赛人生 Rat Race

诗篇 Psalm 84:10

在你的院宇一日,胜似千日;宁可在我神的殿中看门,不愿住在恶人的帐棚里。

For a day in your courts is better than a thousand elsewhere. I would rather be a doorkeeper in the house of my God than dwell in the tents of wickedness.

约珥书 Joel 2: 23-26

23 "锡安的民哪,你们要欢喜,要因耶和华—你们的神快乐;因他赏赐你们合宜的秋雨,为你们降下甘霖,秋雨和春雨,和先前一样。24 "禾场充满五谷,池中漫溢新酒和新的油。 25 我差遣到你们中间的大军队,就是蝗虫、蝻子、蚂蚱、剪虫,那些年间所吃的,我要补还给你们。26 "你们必吃得饱足,赞美耶和华—你们神的名,他为你们行了奇妙的事。我的百姓不致羞愧,直到永远。 23 "Be glad, O children of Zion, and rejoice in the Lord your God, for he has given the early rain for your vindication; he has poured down for you abundant rain, the early and the latter rain, as before. 24 "The threshing floors shall be full of grain; the vats shall overflow with wine and oil. 25 I will restore to you the years that the swarming locust has eaten, the hopper, the destroyer, and the cutter, my great army, which I sent among you. 26 "You shall eat in plenty and be satisfied, and praise the name of the Lord your God, who has dealt wondrously with you. And my people shall never again be put to shame.

演算法 3: 数算神的恩典

帖前 1 Thes 5:18

凡事谢恩,因为这是神在基督耶稣里向你们所定的旨意。

give thanks in all circumstances; for this is the will of God in Christ Jesus for you.

• 宏观算法 > 微观算法 (Macro Calculation > Micro Calculation)

演算法 4: 备油点灯法

马太福音 Matthew 25: 1-13

• 末日已近,多做主工

演算法 5: 数算神的荣耀

诗篇 Psalm 19:1

诸天述说神的荣耀,穹苍传扬他手的作为。

The heavens declare the glory of God, and the sky above proclaims his handiwork.

传道书 Ecclesiastes 5: 18-19

18 看哪,我所见为善为美的,就是人在神赐他一生的日子吃喝,享受日光之下劳碌得来的好处,因为这是他应得的报偿。19 而且,一个人蒙神赏赐财富与资产,又使他能享用,能获取自己当有的报偿,在他的劳碌中喜乐,这是神的赏赐。

18 Behold, what I have seen to be good and fitting is to eat and drink and find enjoyment in all the toil with which one toils under the sun the few days of his life that God has given him, for this is his lot. 19 Everyone also to whom God has given wealth and possessions and power to enjoy them, and to accept his lot and rejoice in his toil—this is the gift of God.

总结

- i. 倒数法
- ii. 扣分法
- iii. 数算神的恩典
- iv. 备油点灯法
- v. 数算神的荣耀

祷告文

诗篇 Psalm 90: 14-17

14 求你使我们早早饱得你的慈爱,好叫我们一生一世欢呼喜乐。15 求你照着你使我们受苦的日子,和我们遭难的年岁,使我们喜乐。16 愿你的作为向你仆人们显现,愿你的荣耀向他们子孙显明。17 愿主—我们神的恩宠归于我们身上。愿你坚立我们手所做的工,我们手所做的工,愿你坚立。

14 Satisfy us in the morning with your steadfast love, that we may rejoice and be glad all our days. 15 Make us glad for as many days as you have afflicted us, and for as many years as we have seen evil. 16 Let your work be shown to your servants, and your glorious power to their children. 17 Let the favor of the Lord our God be upon us, and establish the work of our hands upon us; yes, establish the work of our hands!